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P R O T O K Ó Ł  Nr X/15 

 

 

z obrad dziesiątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w dniu 

28 maja 2015 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura.  

 

Sesja rozpoczęła się o godz.15
30

,  a zakończyła o godz. 19
30

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Prezentacja struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności Urzędu Miejskiego 

w Cieszynie, jednostek miejskich oraz instytucji kultury – Zespół Obsługi 

Jednostek  Oświatowych,  Żłobki Miejskie, Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji. 

6. Informacja o rekrutacji do przedszkoli publicznych na rok szkolny 2015/2016. 

7. Sprawozdanie za rok 2014 z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 – 

2016. 

8. Sprawozdanie z prac Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie w roku 2014. 

9. Sprawozdanie za rok 2014 z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Miasta Cieszyna na lata 2014 – 2020. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla mieszkańców miasta Cieszyna na    

      lata 2015 – 2017, 

10.2. przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna, 

10.3. przystąpienia do sporządzenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta  

      Cieszyna, 

10.4. zmiany uchwały nr VIII/85/99 z dnia 11 marca 1999 roku w sprawie ustalenia  

      planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów, 

10.5. zmiany uchwały nr XIII/132/11 z dnia 27 października 2011 roku w sprawie  

      ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów oraz granic ich obwodów, 

10.6. zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

      Cieszyna na temat części wydatków z budżetu miasta Cieszyna na 2016 rok, 

10.7. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015, 

10.8. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

     2015 – 2025, 

10.9. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu 

      Rejonowego w Cieszynie i Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej, 

10.10. wniosku Pana Józefa Swakonia.  

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 
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12. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

13. Interpelacje, wnioski i zapytania Komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

14. Oświadczenia i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

X X X 

 

 

Ad 1. 

 

Dziesiątą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady, Pan 

Krzysztof Kasztura. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

W sesji uczestniczyło 21 radnych. 

 

Przewodniczący Rady przywitał Burmistrza Miasta Cieszyna Pana Ryszarda Macurę, Z-cę 

Burmistrza Pana Bogdana Ścibuta, Sekretarza Miasta Pana Stanisława Kaweckiego, 

Skarbnika Miasta Panią Alicję Dąbrowską, radcę prawnego Panią Aleksandrę Marszałek-

Dzierżawską.  

Przewodniczący Rady przywitał także bardzo serdecznie wszystkich uczestników dzisiejszej 

sesji. 

 

 

Ad 2. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał zebranych z dwoma pismami Burmistrza Miasta o zmianę 

terminu rozpatrywania tematów zaplanowanych w planie Rady Miejskiej na miesiąc maj br.:  

- projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych na 

dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, 

realizowanych na terenie Gminy Cieszyn, 

-   projektu uchwały w sprawie uchwalenia Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe. 

Następnie poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrza Miasta o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Powiatem Cieszyńskim 

zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa zintegrowanego węzła przesiadkowego 

w Cieszynie” oraz przejęcia przez Gminę Cieszyn zadań własnych Powiatu Cieszyńskiego. 

Ponadto przypomniał, że w marcu br. Klub Radnych Cieszyńska Inicjatywa Samorządowa 

złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Cieszyńskim w sprawie przejęcia w zarządzanie 

przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych przy drogach powiatowych na terenie miasta 

Cieszyna. Z uwagi, iż zaszła konieczność przeprowadzenia analizy kosztów w oparciu o dane 

dwóch podmiotów, które zajmują się przystankami, nie doszło do podjęcia w/w uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Klubu Radnych CIS wniosła o wprowadzenie tego projektu uchwały 

pod obrady w dniu dzisiejszym. 

 

W formie autopoprawek wniósł do porządku obrad wprowadzenie czterech w/w zmian. 

 



3 
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych złożył wniosek Komisji o wycofanie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie   przyjęcia Programu polityki zdrowotnej dla 

mieszkańców miasta Cieszyna na  lata 2015 – 2017. W uzasadnieniu podał, iż zdaniem 

Komisji zachodzi konieczność przeanalizowania kosztów w proponowanym Programie 

Zdrowotnym na lata 2015-2017, porównując je z kosztami z lat ubiegłych, jak również 

zakresu funkcjonowania tegoż Programu. Wątpliwości Komisji budzi fakt ograniczenia 

Programu tylko do gimnastyki korekcyjnej oraz zaniechanie innych działań, np. szczepień 

profilaktycznych lub tym podobnych działań prozdrowotnych.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w wniosek Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

polityki zdrowotnej dla mieszkańców miasta Cieszyna na  lata 2015 – 2017, Rada przyjęła 20 

głosami za. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Prezentacja struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności Urzędu Miejskiego 

w Cieszynie, jednostek miejskich oraz instytucji kultury – Zespół Obsługi 

Jednostek  Oświatowych,  Żłobki Miejskie, Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji. 

6. Informacja o rekrutacji do przedszkoli publicznych na rok szkolny 2015/2016. 

7. Sprawozdanie za rok 2014 z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2014 – 

2016. 

8. Sprawozdanie z prac Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie w roku 2014. 

9. Sprawozdanie za rok 2014 z realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Miasta Cieszyna na lata 2014 – 2020. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna, 

10.2. przystąpienia do sporządzenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta  

      Cieszyna, 

10.3. zmiany uchwały nr VIII/85/99 z dnia 11 marca 1999 roku w sprawie ustalenia  

      planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów, 

10.4. zmiany uchwały nr XIII/132/11 z dnia 27 października 2011 roku w sprawie  

      ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów oraz granic ich obwodów, 

10.5. zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

      Cieszyna na temat części wydatków z budżetu miasta Cieszyna na 2016 rok, 

10.6. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015, 

10.7. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

     2015 – 2025, 

10.8. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu 

      Rejonowego w Cieszynie i Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej, 

10.9. wniosku Pana Józefa Swakonia, 
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10.10. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Cieszyńskim w 

sprawie przejęcia w zarządzanie przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych 

przy drogach powiatowych na terenie miasta Cieszyna, 

10.11. wspólnej realizacji z Powiatem Cieszyńskim zadania inwestycyjnego pod 

nazwą „Budowa zintegrowanego węzła przesiadkowego w Cieszynie” oraz 

przejęcia przez Gminę Cieszyn zadań własnych Powiatu Cieszyńskiego. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

12. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

13. Interpelacje, wnioski i zapytania Komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

14. Oświadczenia i sprawy różne. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad 3. 

 

Do protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej Cieszyna nie wniesiono uwag, tym samym 

protokół z sesji, która odbyła się w dniu 30 kwietnia 2015 roku został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Wystąpień zaproszonych gości nie było. 

 

Ad 5. 

 

Prezentacji struktury organizacyjnej oraz zakresu działalności placówek w formie 

multimedialnej dokonali: 

Dyrektor Zespołu Obsługi Jednostek  Oświatowych Pan Bogdan Ficek, 

Kierownik Żłobków Miejskich Pani Ewa Wojaczek, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Pan Zbigniew Niżnikiewicz. 

 

Ad 6. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił Informację o rekrutacji do przedszkoli publicznych na rok 

szkolny 2015/2016. Poprosił o stanowisko do w/w dokumentu Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

 

Pan Remigiusz Jankowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

do szczegółowej Informacji na temat rekrutacji do przedszkoli publicznych na rok szkolny 

2015/2016. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad 7. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie za rok 2014 z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 



5 
 

na lata 2014 – 2016. Poprosił o stanowisko do w/w dokumentu Przewodniczącego Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Pan Marek Szczypka przedstawił pozytywną opinię do  Sprawozdania za rok 2014 z realizacji 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie na lata 2014 – 2016. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad 8. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie z prac Zespołu Interdyscyplinarnego do 

spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie w roku 2014. Poprosił o stanowisko do w/w 

dokumentu Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Pan Marek Szczypka przedstawił pozytywną opinię do Sprawozdania z prac Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie w roku 2014. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad 9. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie za rok 2014 z realizacji Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Cieszyna na lata 2014 – 2020. Poprosił 

o stanowisko do w/w dokumentu Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Pan Marek Szczypka przedstawił pozytywną opinię do Sprawozdania za rok 2014 z realizacji 

Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Cieszyna na lata 2014 – 

2020. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad 10. 

Ad 10.1. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej Cieszyna. Poprosił Przewodniczących Komisji o stanowiska do w/w 

dokumentu. 

 

Pan Krzysztof Wantulok przedstawił pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska do w/w projektu uchwały. 

 

Pozostałe Komisje Rady z projektem uchwały zapoznały się, przyjmując go do wiadomości. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu 

gospodarki niskoemisyjnej Cieszyna. 
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W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 10.2. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Cieszyna. Poprosił Przewodniczących Komisji 

o stanowiska do w/w dokumentu. 

 

Pani Irena Kwaśny przedstawiła pozytywną opinię Komisji Urbanistyki, Architektury 

i  Ochrony Zabytków do w/w projektu uchwały. 

 

Pozostałe Komisje Rady z projektem uchwały zapoznały się, przyjmując go do wiadomości. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Cieszyna. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 10.3. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/85/99 

z dnia 11 marca 1999 roku w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

oraz granic ich obwodów. zmiany uchwały nr VIII/85/99 z dnia 11 marca 1999 roku 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów. 

Poprosił Przewodniczących Komisji o stanowiska do w/w dokumentu. 

 

Pan Remigiusz Jankowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

do w/w projektu uchwały. 

 

Pozostałe Komisje Rady z projektem uchwały zapoznały się, przyjmując go do wiadomości. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

VIII/85/99 z dnia 11 marca 1999 roku w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych oraz granic ich obwodów. zmiany uchwały nr VIII/85/99 z dnia 11 marca 

1999 roku w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich 

obwodów. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 10.4. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/132/11 

z dnia 27 października 2011 roku w sprawie ustalenia planu sieci publicznych gimnazjów 

oraz granic ich obwodów. Poprosił Przewodniczących Komisji o stanowiska do w/w 

dokumentu. 

Pan Remigiusz Jankowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

do w/w projektu uchwały. 

 

Pozostałe Komisje Rady z projektem uchwały zapoznały się, przyjmując go do wiadomości. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XIII/132/11 z dnia 27 października 2011 roku w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

gimnazjów oraz granic ich obwodów. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 10.5. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Cieszyna na temat części wydatków z budżetu 

miasta Cieszyna na 2016 rok. W dniu dzisiejszym został przedłożony projekt uchwały 

oznaczony jako „Projekt II”. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura poinformował, że uwzględniając  wnioski:  Klubu 

Radnych CIS z dnia 25.05.2015r. znak: BRM.0003.151.2915, Komisji Finansów nr 

BRM.0014.FN.12.2015 i Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska  

nr BRM.0014.GKS.5.2015, w sprawie zmian zgłoszonych do projektu uchwały Rady 

Miejskiej Cieszyna w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych 

z mieszkańcami Cieszyna na temat budżetu miasta Cieszyna na 2016 rok, wprowadzone 

zostały zmiany w treści załącznika do projektu uchwały oznaczonego jako „Projekt II”.. 

Zmiany zapisów dotyczyły: 

1. brzmienie § 1 ust. 3 zastąpić następującym zapisem:  

„Maksymalną wartość pojedynczego projektu realizowanego w ramach Budżetu 

obywatelskiego określa się na kwotę 50.000 zł (słownie: pięćdziesiąt tysięcy złotych)”, 

2. dodać w § 1 ust. 5 ppkt g o następującej treści:  

„poinformowanie mieszkańców o rozpoczęciu i zakończeniu prac nad wybranymi 

projektami”, 

3. brzmienie § 2 ust. 4 zastąpić następującym zapisem:  

„Zgłoszenie projektu, którego szacunkowy koszt realizacji przekracza kwotę określoną  

w § 1 ust. 3, nie będzie rozpatrywane”, 

4.  brzmienie § 3 ust. 7 zastąpić następującym zapisem:  

„Informacja, o której mowa w ust. 6 zawierająca listę złożonych projektów jest podawana do 

publicznej wiadomości nie później niż na 30 dni przed rozpoczęciem głosowania na stronie 

internetowej Miasta Cieszyna, stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Cieszynie Biuletyn 

Informacji Publicznej (BIP, tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego w Cieszynie oraz wszystkich 

miejskich tablicach ogłoszeń)”, 

5.  brzmienie § 4 ust. 1 zastąpić następującym zapisem: 

„Głosowanie mieszkańców Cieszyna na projekty zarządza Burmistrz Miasta Cieszyna. Lista 

projektów poddanych pod głosowanie zawiera tytuł projektu, krótką charakterystykę projektu  

i szacunkową wycenę kosztów dla danego projektu. Kolejność projektów na liście wynika  

z kolejności ich zgłaszania.” 

6.  brzmienie § 4 ust. 4 zastąpić następującym zapisem:  

„Głosowanie odbywa się bezpośrednio poprzez wrzucenie karty do urny, korespondencyjnie  

i elektronicznie przez nie mniej niż 14 dni kalendarzowych”. 

7.  brzmienie § 4 ust. 7b zastąpić następującym zapisem: 

„za ważne uznaje głosy złożone w wyznaczonym terminie, które spełniają warunki 

wymienione w ust. 2, 3 i 6 oraz zostały złożone na karcie/formularzu elektronicznym, 

określonym przez Burmistrza Miasta Cieszyna, przy czym każdy mieszkaniec może głosować 

tylko jeden raz bez względu na wybraną przez siebie formę głosowania określoną 
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w ust. 4 w przypadku głosowania wielokrotnego (wypełnienia więcej niż jednej karty do 

głosowania) wszystkie oddane przez niego głosy uznaje się za nieważne”. 

8.  brzmienie § 4 ust. 7f zastąpić następującym zapisem: 

„w przypadku, w którym nie wystarcza środków na realizację kolejnego projektu na liście za 

rekomendowany do realizacji uważa się kolejny, którego koszt nie spowoduje przekroczenia 

limitu dostępnych środków.” 

9.  brzmienie § 4 ust. 7g zastąpić następującym zapisem: 

„w przypadku projektów, które otrzymały tyle samo punktów, a kwota nie jest wystarczająca 

do ich realizacji, wyboru projektu dokonuje się w drodze publicznego losowania .” 

 

Wszystkie w/w wnioski zgłosił w formie autopoprawki. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o stanowiska do w/w dokumentu. 

 

Pan Krzysztof Pszczółka poinformował, że Komisja Finansów złożyła wniosek, który Pan 

Burmistrz Miasta uwzględnił w formie autopoprawki. 

 

Pan Krzysztof Wantulok powiedział, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska również złożyła wnioski do pierwotnej wersji projektu uchwały, które Pan 

Burmistrz zgłosił w dniu dzisiejszym jako autopoprawkę. 

 

Pozostałe Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości.  

 

Radny Krzysztof Herok w imieniu Klubu Radnych CIS złożył wniosek formalny, aby w § 1 

ust. 3 proponowaną kwotę 50.000,00 zł zmienić na 100.000,00 zł, aby nie ograniczać się do 

huśtawek, ławek i tablic informacyjnych lecz aby mogły być realizowane również trochę 

droższe zadania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Andrzej Surzycki nie zgodził się z tezą wygłoszoną przez 

Pana Radnego Krzysztofa Heroka. Większa ilość projektów, to jest właśnie otwarcie się 

z ofertą do mieszkańców. 

 

Radny Krzysztof Herok stwierdził, że zgłoszona propozycja wcale nie wyklucza małych 

projektów. 

 

Radny Adam Swakoń stwierdził, że kwota 50.000,00 zł jest rzeczywiście niewielką kwotą, 

zatem opowiedział się za jej zwiększeniem. Ponadto w  par. 5 ust. 2 za zasadne uznał 

dopisanie „Wiadomości Ratuszowych”.  

 

Pan Radny Łukasz Bielski powiedział, że właśnie przy takiej „mizerocie finansowej” jaką jest 

kwota 300.000,00 zł przeznaczona na realizację całego Budżetu obywatelskiego, 50.000,00 zł 

jest kwotą, za którą można już dużo zrobić. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura poinformował, że w pierwotnej wersji projektu uchwały 

w §1 ust.4 użyte było słowo „remontowe”. W drodze autopoprawki wraz z innymi zmianami 

zostało ono zmienione na wyrażenie „modernizacyjne”. Po konsultacji z Panią Skarbnik 

Miasta ustalono, że właściwym określeniem powinno być „remontowe”, zatem w formie 

autopoprawki zgłosił wniosek o  zastąpienie w  §1 ust.4  słowa „remontowe” na 

„modernizacyjne”. 

 



9 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Pana Radnego Krzysztofa Heroka, aby 

w § 1 ust. 3 proponowaną kwotę 50.000,00 zł zmienić na 100.000,00 zł. 

 

Za w/w wnioskiem głosowało 8 Radnych, przeciwko głosowało 13 Radnych.  

W/w wniosek nie został przez Radę przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Cieszyna na temat części 

wydatków z budżetu miasta Cieszyna na 2016 rok, uwzględniający autopoprawki zgłoszone 

przez Pana Burmistrza. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad 10.6. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na rok 2015. W dniu dzisiejszym został przedłożony projekt uchwały oznaczony 

jako „Projekt II”. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura poprosił o udzielenie głosu Pani  Skarbnik. 

 

Skarbnik Miasta Pani Alicja Dąbrowska poinformowała, że w celu powiększenia oferty  w 

zakresie dostępności placów zabaw dla dzieci proponuje się utworzyć nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „Modernizacja ogólnodostępnego placu zabaw w parku pod Wałką 

w Cieszynie”. Potrzebne środki finansowe w wysokości 42.500,00 zł planuje się pozyskać 

z   darowizny   przekazanej   przez    firmę    PPG  Polifarb    Cieszyn   S.A.   Proponuje się 

o wymienioną  kwotę   zwiększyć   dochody  i  wydatki  budżetu  Miasta  w   dziale  900  

„Gospodarka  komunalna   i    ochrona    środowiska”   rozdziale   90004 „ Utrzymanie    

zieleni    w    miastach    i  gminach ” z przeznaczeniem  na wykonanie przez Miejski Zarząd 

Dróg  powyższego zadania.  W przypadku nie pozyskania darowizny zadanie nie będzie 

realizowane. 

Ponadto w  ramach   projektu  unijnego  „Zagospodarowanie  terenów  rekreacyjnych  

Cieślarówki w Cieszynie” wykonana została instalacja naśnieżania stoku narciarskiego, 

w tym sieć wodociągowo-kanalizacyjna i kable niskiego napięcia. W związku z tym, że koszt 

pozostałej części projektu  znacząco wzrósł, Gmina nie była w stanie zrealizować projektu 

w zakresie zgodnym z dokumentacją aplikacyjną. Instytucja Zarządzająca nie wyraziła zgody 

na ograniczenie zakresu  projektu  do  wykonanych  już  prac  i  wezwała  Gminę  Cieszyn do 

zwrotu pozyskanego w ramach  projektu dofinansowania. Zachodzi zatem konieczność 

dokonania zwrotu kwoty głównej  (135.167,51 zł) wraz z naliczonymi odsetkami (14.639,00 

zł) i przekazanie środków na rachunek bankowy Województwa Śląskiego do dnia 5 czerwca 

2015 roku -  dział 926 „Kultura fizyczna” rozdział 92695 „Pozostała działalność”.  

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o stanowiska do w/w dokumentu. 

 

Pan Radny Krzysztof Pszczółka poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie 

zaopiniowała pierwotną wersję projektu uchwały. 

 

Pozostałe Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta 

Cieszyna na rok 2015, oznaczony jako „Projekt II”. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad 10.7. 

 

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025. W dniu dzisiejszym został przedłożony 

projekt uchwały oznaczony jako „Projekt II”, który jest następstwem przyjętej wcześniej 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015. Poprosił 

Przewodniczących Komisji o stanowiska do w/w dokumentu. 

 

Pan Radny Krzysztof Pszczółka poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie 

zaopiniowała pierwotną wersję projektu uchwały. 

 

Pozostałe Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 20 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad 10.8. 

 

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie i Sądu 

Okręgowego w Bielsku-Białej. Poprosił o zgłaszanie kandydatur do pracy w zespole. 

 

Pan Radny Krzysztof Pszczółka zgłosił kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Pana 

Andrzeja Surzyckiego. 

 

Pani Radna Grażyna Pawlita zgłosiła dwie kandydatury – Wiceprzewodniczącą Panią Janinę 

Cichomską oraz Panią Radną Irenę Kwaśny. 

 

Pan Radny Krzysztof Wantulok zgłosił kandydaturę Pan Radnego Piotra Tomicy. 

 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci do pracy w zespole opiniującym kandydatów na ławników do 

Sądu Rejonowego w Cieszynie i Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej, wyrazili zgodę na 

kandydowanie. 

 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń, Przewodniczący Rady poddał kolejno zgłoszone 

kandydatury pod głosowanie. 

 

Za kandydaturą Wiceprzewodniczącego Rady Pana Andrzeja Surzyckiego głosowało 21 

Radnych. 

 

Za kandydaturą Wiceprzewodniczącej Rady Pani Janiny Cichomskiej  głosowało 21 Radnych. 

 

Za kandydaturą Pani  Radnej Ireny Kwaśny głosowało 21 Radnych. 
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Za kandydaturą Pana Radnego Piotra Tomicy głosowało 21 Radnych. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Cieszynie i Sądu 

Okręgowego w Bielsku-Białej, wpisując w  par. 1 następujące nazwiska: 1. Janina 

Cichomska, 2. Irena Kwaśny, 3. Andrzej Surzycki, 4. Piotr Tomica. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 10.9. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wniosku Pana Józefa 

Swakonia. Wniosek dotyczy podjęcia przez Radę uchwały w przedmiocie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej Cieszyna – Pana Bartosza Tyrny. Poprosił 

Przewodniczących Komisji o stanowiska do w/w dokumentu. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Herok poinformował, że wniosek 

rozpatrywany był w trybie skargowym. Komisja Rewizyjna zapoznała się z treścią wniosku, 

jak również dwiema niezależnymi opiniami prawnymi w sprawie, czy istnieje podstawa 

prawna, aby radny Rady Miejskiej Cieszyna rezygnował z funkcji Wiceprezesa Zarządu 

Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw Gospodarczych Delta Partner. Przypomniał, że 

Stowarzyszenie to  prowadzi działalność gospodarczą i  wynajmuje pomieszczenia  

gospodarcze od Zamku Cieszyn. Komisja Rewizyjna jednogłośnie uznała wniosek za 

bezzasadny. Pan radny Bartosz Tyrna nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Pan Krzysztof Pszczółka powiedział, że Komisja  

Finansów nie doszukała się przesłanek przemawiających za uznaniem wniosku za zasadny. 

 

Pozostałe Komisje projekt uchwały przyjęły do wiadomości.  

 

Radny Bartosz Tyrna powiedział, że już na poprzedniej sesji wyjaśniał warunki wynajmu. 

Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Gospodarczych Delta Partner od stycznia 2006 roku 

jest największym najemcą pomieszczeń na Zamku Cieszyn. Regularnie płaci czynsz, 

współpraca z Zamkiem układa się bardzo dobrze. Powiedział, że pomieszczenia 

wynajmowane są na podstawie regulaminu, w Jego odczuciu kiedy weryfikował tą sytuację 

jeszcze zanim zdecydował się kandydować na radnego, jak i również w okresie tych 3 

miesięcy o których wspominał poprzednio, wydaje się, iż zaistniała sytuacja nie powoduje, że 

z powodu objęcia funkcji radnego odnosi jakiekolwiek korzyści majątkowe lub inne. Czynsz 

zgodnie z umową jest Stowarzyszeniu podwyższany, a jak się okazało przy analizie sprawy, 

to nawet trochę więcej niż zgodnie z umową. Dodał, że w razie jakikolwiek pytań, służy 

odpowiedzią na nie. 

 

Radny Adam Swakoń wygłosił oświadczenie, w którym stwierdził, że przedstawione  Radzie 

dwie opinie prawne w tej sprawie, jak również duża sympatia jaką darzy Pana Bartosza Tyrnę 

oraz inne względy natury osobistej nie pozwalają Mu w sposób obiektywny ocenić przedmiot 

naszego problemu. Wobec powyższego nie weźmie udziału w głosowaniu nad omawianym 

projektem uchwały. 
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Przewodniczący Rady przypomniał, że głosowanie będzie alternatywne. Każdy Radny może 

głosować tylko jeden raz, za uznaniem wniosku albo za zasadny, albo za bezzasadny. 

 

Za uznaniem wniosku za zasadny nie zagłosował żaden z radnych, za uznaniem wniosku za 

bezzasadny głosowało 18 radnych, 3 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

 

Radny Bartosz Tyrna podziękował Radzie za wynik głosowania. 

 

Ad 10.10. 

 

Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Powiatem Cieszyńskim w sprawie przejęcia w zarządzanie przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych przy drogach powiatowych na terenie miasta Cieszyna. 

 

Wiceprzewodnicząca Klubu Radnych CIS Pani Janina Cichomska zgłosiła autopoprawkę 

polegającą na zmianie tytułu i brzmienia par. 1 w/w projektu uchwały. Aktualny tytuł 

projektu uchwały brzmi:  „w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie przez Burmistrza Miasta 

działań zmierzających do zawarcia porozumienia z Powiatem Cieszyńskim w sprawie 

przejęcia w zarządzanie przez Gminę Cieszyn przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych miasta 

Cieszyna”. 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie przez Burmistrza Miasta działań 

zmierzających do zawarcia porozumienia z Powiatem Cieszyńskim w sprawie przejęcia w 

zarządzanie przez Gminę Cieszyn przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych w ciągu 

dróg powiatowych w granicach administracyjnych miasta Cieszyna. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 10.11. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Powiatem 

Cieszyńskim zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa zintegrowanego węzła 

przesiadkowego w Cieszynie” oraz przejęcia przez Gminę Cieszyn zadań własnych Powiatu 

Cieszyńskiego. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wspólnej realizacji z Powiatem Cieszyńskim zadania inwestycyjnego pod 

nazwą „Budowa zintegrowanego węzła przesiadkowego w Cieszynie” oraz przejęcia przez 

Gminę Cieszyn zadań własnych Powiatu Cieszyńskiego. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 21 głosami. 

 

Ad 11. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności 

w okresie między sesjami, tj. od dnia 22 kwietnia 2015 roku do dnia 18 maja 2015 roku. 

 

Z uwagi na brak pytań do przedłożonego dokumentu, przystąpiono do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 
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Ad 12. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Andrzej Surzycki przedstawił interpelacje, wnioski 

i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych, złożone w okresie 

między sesjami. 

 

Radny Czesław Banot odnosząc się do odpowiedzi na wniosek dotyczący przedstawienia 

opinii na temat instalacji solarnej zastosowanej na basenie Szkoły Podstawowej nr 4 

w Cieszynie, poprosił o konfrontację audytu wykonanego dla tego zadania. 

 

Z-ca Burmistrza Pan Bogdan Ścibut wyraził zgodę na zorganizowanie w tej sprawie 

spotkania. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Janina Cichomska ustosunkowując się do odpowiedzi na 

zapytanie dotyczące projektu Piastowskie Mini Strefa Sportu i Rekreacji, wyraziła obawy co 

do realizacji tego zadania, z uwagi na zbyt duże opóźnienie prac. 

 

Radny Krzysztof Pszczółka za niesatysfakcjonującą uznał odpowiedź na interpelację 

w sprawie umieszczenia na budynkach OSP tablic informacyjnych Urzędu Miejskiego. 

 

Z-ca Burmistrza Pan Bogdan Ścibut zaproponował Panu Radnemu spotkanie i porozmawianie 

na ten temat. 

 

Treść interpelacji, wniosków i zapytań radnych wraz z odpowiedziami, dostępna jest na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 13. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Janina Cichomska przedstawiła interpelacje, 

wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania Komisji Rady oraz 

Klubów Radnych. 

 

Komisja Finansów złożyła wnioski w sprawie: 

- ujęcia w Wieloletnim Programie Finansowym na rok 2016 budowy wielofunkcyjnego 

boiska sportowego przy Gimnazjum nr 1 w Cieszynie, 

-   terminu zakończenia budowy sali gimnastycznej przy SP-1, 

- wprowadzenia zmiany w załączniku do projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Cieszyna na temat części 

wydatków z budżetu miasta Cieszyna na 2016 rok.  

 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska również złożyła wniosek 

o wprowadzenie zmian w w/w projekcie uchwały. 

Oba wnioski zostały przez Burmistrza Miasta zgłoszone w formie autopoprawki. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych złożyła 

wniosek o wprowadzenie zmiany w uchwale Rady Miejskiej Cieszyna w sprawie ustalenia 

cen za przewozy osób i bagażu środkami komunikacji miejskiej oraz osób uprawnionych do 

korzystania z ulg w przewozach komunikacji miejskiej. Zmiana miałaby polegać na 

wprowadzeniu zapisu, który pozwoli na objęcie ulgą bezpłatnych przejazdów, grupy 
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wolontariuszy działających przy Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej. Stosowny projekt 

uchwały zostanie przedłożony Radzie na sesję czerwcową. 

 

Ponadto przedstawiła wnioski Komisji Urbanistyki, Architektury i Ochrony Zabytków 

w sprawie: 

- przygotowania planu wykonawczego dla Strategii Rozwoju Miasta Cieszyna na lata 2010 – 

2020, 

- przekazania Komisji informacji o kondycji murów oporowych w mieście, na odcinku od 

ulicy Schodowej do skrzyżowania  ul. Przykopa – Al. J. Łyska, pod kątem stanu technicznego 

i planowanych zabezpieczeń. 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła wnioski i interpelacje Klubów Radnych 

informując, że Klub Radnych Cieszyński Ruch Społeczny również złożył wniosek 

o wprowadzenie zmian w projekcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Cieszyna na temat części wydatków z budżetu 

miasta Cieszyna na 2016 rok.  

 

Ad 14. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby złożyć 

oświadczenie. Ponieważ chętnych nie było, zapoznał zebranych z korespondencją skierowaną 

do Rady Miejskiej Cieszyna: 

 

1. Śląski Urząd Wojewódzki przesłał Apel Wojewody Śląskiego w sprawie włączenia się 

w proces repatriacji. Przypomniał, że wszyscy Państwo otrzymali tekst Apelu, 

stanowisko Burmistrza Miasta w tej sprawie oraz projekt stanowiska Rady Miejskiej. 

Zaproponował przegłosowanie jego treści: 

„Po rozpatrzeniu Apelu Wojewody Śląskiego o włączenie się w proces repatriacji 

Polaków ze wschodnich  terenów byłego ZSRR Rada Miejska Cieszyna postanawia, 

że z uwagi na realizację obecnie uchwały  Nr   LII/510/14 z dnia 30 października 2014 

r. w sprawie zapewnienia na terenie Cieszyna warunków do osiedlenia jednej rodzinie 

polskiego pochodzenia w ramach repatriacji postanawia w roku 2015 nie podejmować 

decyzji o przyjęciu kolejnej rodziny repatriantów”. 

 

W/w stanowisko Rada przyjęła jednogłośnie, 16 głosami. 

 

2. Związek Miast Polskich zaprasza do zgłoszenia przedstawicieli Cieszyna do komisji 

problemowych Związku na VII kadencję. Pismem z dnia 6 maja br. Burmistrz Miasta 

Cieszyna informuje, że zgłosił Z-cę Burmistrza Pana Bogdana Ścibuta do Komisji 

Polityki Miejskiej i Rozwoju oraz do Komisji Gospodarki Mieszkaniowej 

i Przestrzennej, jak również Doradcę Burmistrza Miasta Pana Aleksandra Cierniaka do 

Komisji Partnerstwa i Dialogu. Zaproponował przegłosowanie stanowiska Rady 

Miejskiej w sprawie wydelegowania przedstawiciela Rady do  komisji problemowej 

Związku. Akces do pracy w Komisji Finansów wyraził Pan Radny Krzysztof 

Pszczółka.   

Zaproponował przegłosowanie stanowiska o następującej treści: 

 

W nawiązaniu do pisma Związku Miast Polskich z dnia 2 kwietnia 2015r. w sprawie 

wyznaczenia przedstawicieli do komisji problemowych Związku, Rada Miejska 
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Cieszyna typuje Pana Radnego Krzysztofa Pszczółkę do pracy w Komisji Finansów 

Związku Miast Polskich.  

 

W/w stanowisko Rada przyjęła 16 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

3. Prezes Sądu Okręgowego w Bielsku-Białej przypomina, że z dniem 31.12.15r. upływa 

obecna kadencja ławników do sądów okręgowych i rejonowych. Do Sądu 

Okręgowego w Bielsku-Białej Rada Miejska Cieszyna winna wybrać 5 ławników, w 

tym do orzekania z zakresu prawa pracy 0, zaś do Sądu Rejonowego w Cieszynie 10 

ławników, w tym do orzekania z zakresu prawa pracy 3. 

4. Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego zapraszał na sesję Rady Powiatu, która 

odbyła się dnia 26.05.2015r. o godz. 13.00 w sali sesyjnej Starostwa.  

5. Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego w imieniu członków Komisji Kultury, 

Sportu i Promocji Powiatu zaprasza członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Rady Miejskiej Cieszyna na wspólne posiedzenie, w celu zapoznania się 

z działalnością obu Komisji i wymiany doświadczeń. 

6. Burmistrz Miasta Cieszyna przesyła do wiadomości sprawozdanie za rok 2014 

z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Cieszyna na lata 2010-2020. 

7. Burmistrz Miasta przesyła również  sprawozdania finansowe dotyczące budżetu 2014 

roku – te sprawozdania i bilanse również wszyscy Państwo otrzymali do wiadomości. 

8. Burmistrz Miasta tradycyjnie  przesyła informację na temat stanu realizacji projektu 

„Uporządkowanie gospodarki ściekowej w aglomeracji cieszyńskiej”. 

9. Prezesi Spółki Zakład Gospodarki Komunalnej w Cieszynie wystąpili do 

Przewodniczących Rady Miejskiej, Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Radczyni 

Rady Miejskiej  z propozycją spotkania w siedzibie Spółki i przedyskutowania 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu porządkowego dla cmentarzy 

komunalnych. Spotkanie obyło się dnia 21 maja br. w siedzibie ZGK. Spółki z o.o. 

10. Przewodniczący I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach przesyła uchwałę z dnia 24 kwietnia 2015 roku w sprawie pozytywnej 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Cieszyna sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2014 rok. 

11. Sekretariat Naczelnego Sądu Administracyjnego Izby Ogólnoadministracyjnej 

przesyła odpis postanowienia z uzasadnieniem z dnia 7 maja 2015 roku, dotyczącego 

skargi kasacyjnej Janusza Nogackiego od postanowienia Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gliwicach. Skargę kasacyjną złożoną na bezczynność 

Burmistrza Miasta Cieszyna w przedmiocie rozwiązania stosunku pracy ze 

strażnikiem Straży Miejskiej,  NSA postanowił oddalić.   

12. Właściciele firm prowadzących działalność gospodarczą na targowisku miejskim w 

Cieszynie skierowali do Rady Miejskiej projekt restrukturyzacji targowiska 

miejskiego w Cieszynie. Projekt ten został skierowany do Burmistrza Miasta oraz do 

Komisji Finansów i Komisji Gospodarki Komunalnej z prośbą o zajecie stanowiska. 

Obie Komisje przyjęły do  wiadomości stanowisko Burmistrza Miasta w tej sprawie. 

13. Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg przesyła do wiadomości projekt 

zagospodarowania terenu obejmującego zadanie inwestycyjne pn. „Piastowskie – Mini 

Strefa Sportu i Rekreacji”, realizowanego w ramach Budżetu obywatelskiego na rok 

2015.  

14.  Państwowa Agencja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przekazuje pakiet 

materiałów edukacyjnych dotyczących tematyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych. Materiały znajdują się w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej i są 

do wglądu osób zainteresowanych. 
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15. Mieszkaniec ul. Olchowej zwraca się do Rady Miejskiej oraz Komisji Rewizyjnej 

Rady z prośbą o rozpatrzenie prawidłowości stosowania zasad wnoszenia opłat za 

wywóz odpadów komunalnych z posesji wskazanej we wniosku. 

16. Prezes Zarządu Grupy Żywiec S.A. przesyła podziękowania za wsparcie oraz 

zrozumienie dla działalności Grupy Żywiec, dzięki którym firma została wyróżniona 

nagrodą Filar Polskiej Gospodarki w Województwie Śląskim za rok 2014. 

17. Pani Barbara Kozerska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Cieszyna I kadencji 

dziękując za zaproszenie na uroczystą sesję Rady zwołaną na dzień 12 czerwca br. 

z okazji 25 rocznicy wyborów samorządowych, usprawiedliwiając swoją nieobecność 

na uroczystości, życzy wszystkim uczestnikom sesji miłej atmosfery oraz 

sympatycznych spotkań i wspomnień z tego ćwierćwiecza działania naszego 

samorządu.  

18. Marszałek Senatu RP Bogdan Borusewicz w imieniu Senatu RP składa z okazji 

25-lecia pierwszych po II wojnie światowej wolnych wyborów, gratulacje wszystkim 

działaczom samorządowym za ich pracę i wkład w przebudowę Ojczyzny.  

19. Mieszkaniec Cieszyna od lat interesujący się losami naszego miasta, przekazujący 

swoje spostrzeżenia dotyczące poprawy wizerunku  Cieszyna Burmistrzowi Miasta 

i Przewodniczącemu Rady Miejskiej przesyła Radzie dwa wiersze dotyczące naszego 

miasta. 

20. Z-ca Burmistrza Miasta przesyła stanowisko na temat próby podjęcia przez Radnych 

Rady Miejskiej Cieszyna czynności kontrolnych na terenie Schroniska dla psów 

"Azyl" w Cieszynie. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady przypomniał o uroczystej sesji Rady Miejskiej Cieszyna, 

zwołanej z okazji 25 rocznicy wyborów samorządowych w Polsce, która odbędzie się dnia 12 

czerwca br. o godz. 16.00 w COK „Dom Narodowy” w Cieszynie. Termin potwierdzania 

obecności na sesji upływa dnia 5 czerwca br. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłoszenie się trójki Radnych do pocztu 

sztandarowego, który wystawiony zostanie podczas uroczystości pogrzebowych Proboszcza 

Parafii św. Marii Magdaleny księdza Piotra Kocura. 

Do pocztu sztandarowego zgłosili się Radni – Stanisław Pońc, Piotr Tomica, Sebastian 

Kukuczka. 

 

Ad 15. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Krzysztof Kasztura, zamknął obrady 

dziesiątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

 

 

Protokołowała          Przewodniczący Rady Miejskiej Cieszyna 

 

Jolanta Fajkis              Krzysztof Kasztura  

 


